
ПРОТОКОЛ № 3 

Засідання студентського самоврядування  

Відокремленого структурного підрозділу  

«Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж  

Сумського державного університету» 

 

15 листопада 2023 року                                                                               м. Конотоп

       

 

Присутні: 17  

Голова студентської ради коледжу – Анастасія Москаленко 

Заступник голови студентської ради – Дар’я Харченко 

Секретар – Тетяна Шадоріна 

Члени – 15 чоловік  

Відсутні: - 1 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Аналіз зайнятості студентів у позанавчальний час (участь у роботі 

гуртків, клубах, секцій). 

2. Підготовка  та розробка заходів до Міжнародного дня студента. 

3. Аналіз результатів опитування роботодавців та здобувачів освіти. 

4. Про роботу зі здобувачами освіти , що мають пропуски занять без 

поважних причин та заборгованість по навчанню, порушують Правила 

внутрішнього розпорядку коледжу. 

 

1. Аналіз зайнятості студентів у позанавчальний час (участь у 

роботі гуртків, клубах, секцій). 

СЛУХАЛИ: голову культурно-масового сектору, Дмитра СОЛОГУБА, який 

звернув увагу присутніх на те, що навіть попри воєнний стан, систематичні 

Повітряні тривоги, але велика кількість студентів відвідують позаурочні гуртки 

та спортивні секції, а саме: 

 



Спортивні секції: 260 студентів 

Волонтерський центр «ДОБРОБУТ»: 25 студентів 

Творчий гурток «ТВОРЧИЙ ПРОСТІР»: 36 студентів 

УХВАЛИЛИ: членам студентської ради активно залучати студентську молодь 

до занять в гуртках та спортивних секціях. 

2. Підготовка  та розробка заходів до Міжнародного дня 

студента. 

СЛУХАЛИ: заступника директора з НВР Ольгу Мельник, яка повідомила, що 

17 листопада відбудеться святковий захід з нагоди Міжнародного дня студента, 

де відбудеться нагородження учасників та переможців щорічного конкурсу 

«Кращий студент року – 2023». 

УХВАЛИЛИ: членам студентської ради допомогти з організацією та 

проведенням заходу з . нагоди Міжнародного дня студента 

3. Аналіз результатів опитування роботодавців та здобувачів 

освіти. 

СЛУХАЛИ: голову сектору - наукова діяльність, Анну МАТВЄЄНКО, яка 

ознайомила присутніх з результатами опитування здобувачів освіти 

спеціальності «Професійна освіта. Цифрові технології», щодо якості ОПП 

Професійна освіта. Комп’ютерні технології та задоволення методами навчання 

та викладання. 

Узагальнені результати опитування відображені на діаграмах, поданих 

нижче. 
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А також Анна ознайомила присутніх з результатами опитування роботодавців 

щодо задоволення якістю освіти ОПП. 

Узагальнені результати опитування відображені на діаграмах, поданих 

нижче. 

 



 





УХВАЛИЛИ: взяти до відома результати опитування. 




